
ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU SRPDŠ 
 

Datum: 22. 9. 2015 

Místo konání: ZŠ Budišov 

Zúčastnění: Mgr. Milan Procházka- ředitel, Mgr. Veronika Ležáková - předsedkyně, Veronika 

Pavlíčková, Ing. Ludmila Požárová, Jana Vostalová, Ivana Matoušková, Jitka Coufalová, Marcela 

Toufarová, Michal Hajduk, Pavlína Dítětová, Libor Hort 

 

Program: 

1. Zahájení – Výbor zahájila předsedkyně SRPDŠ Mgr. Veronika Ležáková 

2. Zvolení nového zapisovatele – jednohlasně byla zvolena p. Matoušková 

3. Zvýšení příspěvku SRPDŠ na tento školní rok – rodiče ve většině nesouhlasí se zvednutím  

    příspěvku, po námětech pro a proti je jednohlasně odsouhlasen příspěvek na nejstarší dítě  

    v rodině 300 Kč a na každé další 200 Kč. 

 

4. Školní ples – blíží se další školní ples, na příští schůzce se bude jednat o jeho organizaci,  

    zástupci tříd byli vyzvání, aby na dalších školních schůzkách požádali rodiče o sponzorský  

    dar. 

 

5. Ředitel školy  apeloval na rodiče, aby žáci jezdili na celo třídní školní akce. Je to stanoveno  

    v ŠVP, nemůžeme sice žáky a rodiče nutit, ale měli by si uvědomit, že je třeba děti v tomto  

    věku rozvíjet. Opakuje se, že nejezdí stále stejní žáci. 

 

6. Dále ředitel školy pozval všechny přítomné na Den otevřených dveří spojených   

    s kolaudací zateplení školy a Podzimními variacemi dne 15. 10 2015 v 16 hod. 

 

7. Škola získala v posledních měsících dva granty podporované EU.  

První je určen na rozvoj čtenářské gramotnosti a jazykové dovednosti v AJ v hodnotě 

492 500Kč.  

Druhý grant je určen na rozvoj technických dovedností žáků 2. stupně (včetně obnovy 

školní dílny) a má hodnotu 246 000 Kč.  

 

8. Diskuse: 

- rodiče žádali, zda by se mohla platit záloha na některé učební pomůcky už v červnu, protože 

v září je příliš mnoho výdajů najednou 

- p. Požárová zajistila trenéra pro tenisový kroužek a požádala, zda by se mezi žáky mohl 

zjistit zájem (300 Kč/hod pro max. 4 děti)                               

- proplácení plavání a sportovních kroužků od VZP 

            - zvýšení příspěvku na kroužky na 300 Kč/pololetí 

 

 

 

Dne 22. 10. 2015     Zapsala Mgr. Veronika Ležáková                                  

 


